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Abstract (en)
An electric lamp (1), in particular a metal-halide high-pressure discharge lamp for motor vehicle headlamps (headlights), has integrated in the cap
(2) a strain relief for the feed cables (6a, 6b). The strain relief contains resilient (springy) sleeves (11a, 11b) which surround the feed cables (6a,
6b) in a positive and/or non-positive manner. For this purpose, the sleeves (11a, 11b) are in each case provided with at least one slot in such a
manner that a reduction of the initial circumference can be accomplished by forces which act radially from outside on the sleeve. The radial forces
are advantageously produced by pressing the sleeves (11a, 11b) into conical holes (10a, 10b) in the cap base (9) during assembly. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine elektrische Lampe (1), insbesondere Metallhalogenid-Hochdruckentladungslampe für Kfz-Scheinwerfer weist eine im Sockel (2) integrierte
Zugentlastung für die Zuleitungskabel (6a, 6b) auf. Die Zugentlastung enthält federnde Hülsen (11a, 11b), welche die Zuleitungskabel (6a, 6b)
kraft- und/oder formschlüssig umgeben. Zu diesem Zweck sind die Hülsen (11a, 11b) jeweils mit mindestens einem Schlitz so versehen, daß eine
Reduzierung des ursprünglichen Umfangs durch von außen radial auf die Hülse wirkende Kräfte möglich ist. Vorteilhaft werden die radialen Kräfte
erzeugt, indem während der Montage die Hülsen (11a, 11b) in konische Bohrungen (10a, 10b) des Sockelbodens (9) gepreßt werden. <IMAGE>
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